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 Cikloturizam je još uvijek nedovoljno razvijen (u 
razvoju) 

 
 poludnevni izleti koji se organiziraju za goste koji znaju 

voziti bicikl i traže dodatni doživljaj- najzastupljeniji 

 

 specijalizirane agencije koje organiziraju višednevne 
programe za bicikliste (Viator travel…) – u razvoju 

 

 biciklisti “putnici” i biciklistički klubovi na pripremama– 
zanemarive brojke 

 

 interes lokalnog stanovništva i broj lokalnih biciklista sve 
veći ( BK Konavle i BK Metković) 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 Nema dovoljno afirmiranih i označenih staza 
◦ Konavle- najrazvijenije ( preko 130 km) 

◦ Problem održavanja signalizacije 

 Dubrovačko-neretvanska županija u suradnji 
s Ministarstvom turizma izradila 
“Programsko-prostornu studiju - Analiza 
postojećeg stanja pješačkih i biciklističkih 
staza” 

 



 Velike mogućnosti zbog ukupnog stupnja 
razvoja turizma i sve značajnije ponude 
turizma posebnih interesa 

 Atraktivnost prostora 

 

 Prostor je ujedno i ograničavajući faktor 

◦ Dinamičan reljef zahtjevan za bicikliranje 

◦ Razdvojenost županije (otoci, trajekti, 
granice, mostovi…) 

 

  





 



 



 



HVALA NA PAŽNJI! 

     HVALA NA PAŽNJI! 
        Županijski predstavnici za cikloturizam  
        Ivo Mujo i Adrian Bokarica 


